
Spørsmål om ambulansetjenesten i Indre Østfold kommune 

 

Det vises til avisoppslag og ordførerens egne uttalelser i Smaalenenes Avis om situasjonen til 
ambulansetjenesten i kommunen. Det vises spesielt til en hendelse hvor en 17 åring ventet i fem 
timer sammen med moren sin uten at moren ble hentet av noen ambulanse. Stort sett samtidig 
falt et eldre menneske og skadet seg på Momarken også der tok det enorm lang tid før det kom 
noen ambulanse.  

I en dialog med ordføreren ble det bekreftet at 17 åringen blir ivaretatt av kommunen, noe som 
det var delte meninger om i avisartikkelen etter regionmøtet i Rakkestad. 

Det er fint at ordfører har tatt opp situasjonen rundt ambulansetjenesten i kommunen, men det 
er viktig for oss politikere og for innbyggerne å vite at tjenesten fungerer og blir bedre enn den var 
blant annet ved de to tilfellene.  

Hva har blitt resultatet av de møtene som har vært, og er det mulig at politikerne får en 
informasjon om dette? Denne saken er viktig for alle, og har man ikke nok tilgjengelige 
ambulanser, kan konsekvensene bli at liv går tapt. 
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